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تکذیب همکاری نویسنده یهودی با پایگاه اطلاع رسانی دفتر رهبر انقلاب
هگمتانــــه، گــــروه ایران و جهــــان: همــــکاری کاترین پرز شــــکدم با بخش 
انگلیسی پایگاه اطلاع رســــانی دفتر حفظ و نشر حضرت آیت الله العظمی 

خامنه ای تکذیب شد.
رســــانه تصویری وابسته به دفتر حفظ و نشــــر آثار حضرت آیت ا... العظمی 
 ـ اعلام کرد: پیرو گســــترش برخی شــــایعات در خصوص  خامنــــه ای ـ نــــگار
ادعــــای ارتباط نویســــنده ای یهودی به نــــام کاترین پرز شــــکدم با بخش 

انگلیسی پایگاه اطلاع رسانی دفتر حفظ و نشر آثار حضرت آیت الله العظمی 
خامنه ای، شــــایان ذکر اســــت این رسانه ســــتون نویس ثابت یا غیرثابت 
ندارد و نویســــنده مزبور هیچگونه ارتباط مســــتقیم با پایگاه اطلاع رسانی 

Khamenei.ir نداشته است.
رســــانه تصویری وابسته به دفتر حفظ و نشــــر آثار حضرت آیت ا... العظمی 
خامنه ای تأکید کرده است: این نویسنده صرفا در سالهای 1394 تا 1396 

از طریق برخــــی فعالان رســــانه ای علاقمند به انقلاب اســــلامی، مطالب و 
یادداشــــت هایی را در موضوعــــات مرتبط بــــا ارزش های اســــلام و انقلاب 
اسلامی ارســــال کرده که برخی از آنها در این رســــانه منتشر شده و پس از 
ســــال 1396 نیز هیچ گونه ارتباطی با این رسانه نداشــــته است. اما باتوجه 
بــــه تغییر مواضع و رویکردهای اخیر این نویســــنده و عــــدم رعایت قواعد 

حرفه ای، مطالب نویسنده مزبور از این رسانه حذف شده است.

شمخانی:
ین  یه بزرگتر یکا در سور حضور آمر

مانع تحقق صلح و ثبات است

هگمتانه، گروه ایران و جهان: سرلشکرعلی مملوک 
رئیس دفتر امنیت ملی ســــوریه که به تهران ســــفر 
کرده اســــت بعــــد از ظهر یکشــــنبه بــــا دریابان علی 
شمخانی نماینده مقام معظم رهبری و دبیر شورای 
امنیت ملی کشــــورمان دیدار و با وی پیرامون روابط 
دوجانبــــه و مهم ترین تحولات منطقــــه ای و جهانی 

گفت وگو کرد.
در ایــــن دیــــدار دریابان شــــمخانی بــــا تبیین نقش 
مخــــرب آمریــــکا در ایجــــاد بحران هــــای منطقه ای و 
جهانی کــــه با هدف ســــلطه بر کشــــورهای جهان و 
غارت منابع آنان صورت می گیرد، تصریح کرد: حضور 
آمریکا در سوریه نیز که با همین هدف صورت گرفته 
امــــروز بزرگترین مانع تحقــــق صلح و ثبــــات در این 

کشور است.
دبیر شــــورای عالی امنیت ملی کشــــورمان با اشاره 
به افزایش تحرکات سیاســــی و میدانــــی امریکا برای 
تســــلیح، آموزش و هدایت گروه های تروریســــتی در 
ســــوریه گفت: تداوم این روند نه تنها مخل امنیت 

سوریه بلکه تهدید کننده امنیت منطقه است.
وی، گســــترش تروریســــم، ایجاد ناامنــــی، تغییرات 
قومیتی با اهداف تجزیه طلبانه را از راهبردهای اصلی 
نظام ســــلطه در ســــوریه ذکر کرد و افزود: متأسفانه 
برخی همســــایگان ســــوریه در زمین بازی دشمنان 

ثبات و امنیت منطقه ایفای نقش می کنند.
شــــمخانی با بیان اینکه راه مقابله با این توطئه های 
شــــرورانه، حفــــظ انســــجام ملــــی و روحیه و مشــــی 
مقاومت اســــت تأکید کرد؛ جمهوری اسلامی ایران 
همانگونه که در سخت ترین شرایط و در اوج شرارت 
گروه هــــای تروریســــتی و حامیانشــــان در کنار ملت 
و دولت ســــوریه ایســــتاد، همچنان در کنار ملت و 

دولت سوریه خواهد ماند.
دبیر شــــورای عالی امنیت ملی کشورمان همچنین 
با اشاره به روابط خوب دو کشور بر اتخاد راه کارهای 
مناسب برای تسهیل و تســــریع در اجرای توافقات 
میــــان تهران - دمشــــق به ویژه در حــــوزه اقتصادی 

تأکید کرد.
در این دیدار علــــی مملوک رئیس دفتر امنیت ملی 
سوریه نیز با تمجید از نقش ممتاز جمهوری اسلامی 
در حمایت از ســــوریه در مقابله با تروریسم و شرارت 
آفرینــــی آمریــــکا و اذنابش بــــر تــــداوم همکاری های 
تهران- دمشق که با خون شهدای دو کشور ممزوج 

شده است تأکید کرد.
وی بــــا ارائــــه گزارشــــی از وضعیــــت امنیتــــی مناطق 
مختلــــف این کشــــور خاطرنشــــان کــــرد: ســــوریه با 
مجاهدت و تلاش مشترک دولت،مردم و نیروهای 
مســــلح و پشــــتیبانی مؤثر کشــــورهای دوســــت بر 
تروریسم تکفیری و حامیانش پیروز شده و از بحران 

امنیتی عبور کرده است.
سرلشــــکر مملوک با اشــــاره به فرصتهای اقتصادی 
قابل توجهی که برای همکاری مشــــترک دو کشــــور 
در حوزه هــــای مختلــــف وجــــود دارد افــــزود: حضور 
شرکتها و فعالان اقتصادی ایرانی در سوریه و تداوم 
همکاری هــــای مشــــترک در بخشــــهای اقتصادی و 

تجاری تأمین کننده منافع پایدار دو کشوراست.

خبر خبر

کالاهای اساسی
صدرنشین احتکار

هگمتانــــه، گــــروه ایــــران و جهــــان: ارزش کالاهــــای 
مکشــــوفه احتــــکاری در دی ماه امســــال شــــامل 
کالاهای اساســــی، تجهیزات پزشکی، انواع شوینده 
و نظایر آن بیش از 683 میلیون تومان بوده است.

بر اساس اطلاعات منتشر شــــده از سوی سازمان 
دی  تولیدکننــــدگان،  و  کننــــدگان  مصرف  حمایت 
ماه امســــال 12 هزار و 293 بازرســــی از انبارها و مراکز 
نگهداری کالا برای مقابله با احتکار در کشــــور انجام 
و منجــــر بــــه تشــــکیل 761 پرونده بــــرای واحدهای 

متخلف شده است.
کالاهای اساسی از جمله  کالاهای مکشوفه شامل 
، تخم مرغ، تجهیزات  برنج، چای، روغن نباتی، شــــکر
پزشکی، انواع شوینده و غیره به ارزش بیش از 683 

میلیون تومان است.
از ابتدای ســــال جاری تاکنون نیز بیــــش از 187 هزار 
و 192 مورد بازرســــی از انبارها و مراکــــز نگهداری کالا 
انجام شــــده که منجر به تشکیل 7262 فقره پرونده 

تخلف به ارزش نزدیک به 4.5 تومان شده است.
****چگونه شکایت کنیم؟

خبــــری  ســــتاد  بــــه  مراجعــــه  بــــا  می تواننــــد  مــــردم 
ســــازمان های صنعت، معدن و تجارت استان ها و 
شهرســــتان های تابع شــــکایت خود را تنظیم کنند 
یــــا از طریق تلفن )124(، پورتال ســــازمان حمایت به 
www.cppo.ir، وبگاه )ir.124( و  نشانی الکترونیکی 

اپلیکیشن "آپ" شکایت خود را مطرح کنند.
طبق قانون نظام صنفی، گران فروشــــی، کم فروشی، 
، عرضه خارج از شــــبکه عــــدم اجرای  تقلــــب، احتکار
ضوابط قیمت گــــذاری و توزیع، فروش اجباری،  عدم 
درج قیمــــت و عدم صــــدور صورتحســــاب از جمله 

مهم ترین تخلفات صنفی است.
همچنین بر اســــاس قانون صنفــــی باید درآمدهای 
ناشــــی از جریمه های دریافتی به حساب خزانه واریز 
 شــــود و معــــادل آن در بودجه های ســــنواتی منظور 
و توســــط وزارت صنعــــت، معدن و تجــــارت پس از 
تأمین بار مالی ماده )44( این قانون به طور مساوی 
در اختیار ســــازمان تعزیرات حکومتی، اتاق اصناف 
ایــــران و وزارت صنعــــت، معدن و تجــــارت قرار  گیرد 
تا در اجــــرای این قانــــون هزینه کنند کــــه البته اتاق 
اصناف بارها نسبت به دریافت نکردن این بودجه 

گلایه کرده است.

ایجاد 40 هزار شغل با امضای 
تفاهم نامه بین صندوق توسعه 

ملی و وزارت میراث فرهنگی

هگمتانه، گــــروه ایران و جهان: با امضای تفاهم نامه 
میان صندوق توسعه ملی و وزارت میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی 40 هزار شغل مستقیم 

با تأمین مالی 2 هزار میلیارد تومانی ایجاد می شود.
بانکی  معــــاون  صادقی«  میرمحمد  علیرضا  »ســــید 
صنــــدوق توســــعه ملــــی در مراســــم امضــــای این 
تفاهم نامه افزود: بــــا امضای این تفاهــــم نامه مقرر 
شــــد صندوق و بانک ها به صورت تلفیقی هر کدام 
50 درصد اعتبــــار را پرداخت کنند کــــه در مجموع 2 

هزار میلیارد تومان اعتبار خواهد بود.
وی گفت: رقم 2 هزار میلیارد تومان یاد شــــده، چهار 
برابر اعتبار درنظر گرفته شده از سوی صندوق برای 
حوزه گردشــــگری در سال 1401 نســــبت به امسال 

خواهد بود.
این مقام مسوول ادامه داد: صندوق توسعه ملی از 
سال 1394 در مجموع 48 هزار میلیارد تومان اعتبار 
برای 320 طرح پرداخت کــــرده و 56 درصد این مبلغ 

جذب شده است.
در ادامــــه این مراســــم، معاون توســــعه و مدیریت 
منابع وزارت میراث فرهنگی گفت: تفاهم نامه امضا 
شده پشتوانه خوبی برای 700 طرح نیمه تمام است 

که در شرایط کرونایی متوقف شده است.
»ســــعید اوحــــدی« افــــزود: همچنیــــن ایــــن اعتبار 
برای ســــرمایه در گردش تســــهیلات اســــت و برای 
نمونه به منظور بازســــازی و تجهیز هتل ها استفاده 

می شود.
وی اظهار کرد: مقرر شــــده با امضای این تفاهم نامه 
بــــه پروژه هایــــی که تــــا پایان ســــال 99 تســــهیلات 
دریافت کردند اما به دلیل گران شــــدن اقلام موفق 
به اتمام طرح نشدند، تا سقف 70 درصد تسهیلات 

مصوب وام پرداخت شود.

ین وضعیت مذاکرات وین توضیحات قالیباف درباره آخر
هگمتانــــه، گــــروه ایران و جهــــان: نماینده تبریــــز جزئیاتی 
از جلســــه غیرعلنی نمایندگان و گــــزارش قالیباف درباره 

آخرین وضعیت مذاکرات وین را تشریح کرد.
احمــــد علیرضا بیگــــی نماینــــده مــــردم تبریــــز در مجلس 
شورای اســــلامی از جلســــه غیرعلنی صبح دیروز مجلس 
پیش از آغاز جلســــه علنی خبر داد و گفت: در این جلسه 
آقای قالیباف رئیس مجلس گزارشــــی از آخرین وضعیت 

مذاکرات وین به نمایندگان ارائه کرد.
وی افــــزود: آقای قالیباف در این جلســــه غیرعلنی عنوان 
کرد: دیگر این ســــؤال که "در مذاکرات بمانیم یا نمانیم؟" 
مطرح نیســــت، ما باید در مذاکرات بمانیــــم و آن را پیش 

ببریم.
نماینده تبریز در مجلس ادامه داد: رئیس مجلس گفت 
ایــــن موضوع مطرح اســــت که ما باید چگونــــه مذاکرات را 
پیش ببریم تا برای ما انتفاع اقتصادی داشته باشد، البته 
در این انتفــــاع اقتصادی حفظ ســــاختار هســــته ای ایران 
بــــر هر چیز دیگری تقدم دارد یعنی این طور نیســــت که ما 
بگوییم ســــود اقتصادی ببریم و از ســــوی دیگر ســــاختار 

هسته ای مان را از بین ببریم.
که  کرد  اظهار  قالیبــــاف  آقای  کرد:  اضافــــه  علیرضابیگی 

شده  برآورده  ما  خواســــته های  از  بخشــــی  مذاکرات  "در 
اســــت اما هنوز موضوعــــات حل نشــــده ای وجود دارد 
بــــه تضمین ها بازمی گــــردد، ما هــــم متوجه  که بیشــــتر 
هســــتیم که این موضوع مســــتلزم زمان است و ما هم 
خودمــــان را ملزم می دانیــــم که تعهدات مــــان پایاپای و 

شود. انجام  متعادل 
وی اظهــــار کرد: آقای قالیباف در این نشســــت همچنین 
عنوان کرد کــــه "یکی دیگــــر از موضوعاتی که مــــا روی آن 
تأکید داریم بحث پادمان است که باید حل وفصل شود 
و علامت ســــؤال هایی که روی فناوری هسته ای ما وجود 
دارد برطــــرف شــــود و تحریم هــــا به خصــــوص تحریم های 

هسته ای برداشته شود."
نماینده تبریز گفت: رئیس مجلــــس در پایان عنوان کرد 
که "مذاکرات هنوز نهایی نشــــده است و نتیجه مذاکرات 
بایــــد مراحــــل تصویــــب و تأییــــد را در ســــاختارهای نظام 

جمهوری اسلامی ایران طی کند."
علیرضابیگی خاطرنشــــان کرد: دغدغه نمایندگان در این 
جلســــه در خصوص حفظ ســــاختار هســــته ای کشور بود 
که روی آن تأکید داشــــتند و مصرّ بودند که حفظ ساختار 

هسته ای ما چگونه صورت خواهد گرفت.

معافیت مالیاتی بازیگران و سلبریتی ها تبعیض آشکار در رابطه با کارگران است
هگمتانه، گروه ایــــران و جهان: عضو کمیســــیون قضایی 
مجلــــس با بیــــان اینکــــه معافیــــت مالیاتــــی بازیگــــران و 
ســــلبریتی ها قابــــل توجیــــه نیســــت، گفت:  ایــــن مصوبه 
تبعیضی آشکار در رابطه با کارگران و مشاغل سخت است.
سید مرتضی حسینی عضو کمیسیون قضایی و حقوقی 
مجلس شورای اسلامی در جلسه علنی نوبت صبح دیروز 
قوه مقننه در جریان بررســــی لایحه بودجه سال آینده، در 
اخطاری با استناد به بند 9 اصل سوم قانون اساسی درباره 
رفع تبعیضات ناروا، گفت: در بحث معافیت های مالیاتی 
چرا باید عــــده ای بازیگر و ســــلبریتی که اکثــــرا درآمد بالا و 
زندگــــی مرفهی دارند از معافیت مالیاتی بهره مند شــــوند 
اما کارگــــران در بخش های مختلف بــــه خصوص کارگران 
مشاغل ســــخت مانند معادن باید مالیات بپردازند، این 

تبعیض آشکار قابل توجیه نیست چرا که ضمن ناراحت 
کردن افکار عمومی برای آن ها ایجاد سوال کرده است.

عضو کمیسیون قضایی مجلس افزود: هرچند معافیت 
مالیاتی برخــــی صنوف ســــینمایی و هنرمنــــدان با درآمد 
پایین که بــــه دلیل کرونا طی 2 ســــال اخیر دچــــار رکود در 
کسب وکار شــــده اند، قابل توجیه است اما چه توجیهی 

برای معافیت یک قشر پردرآمد وجود دارد؟
عبدالرضــــا مصــــری نایــــب رئیــــس مجلس که ریاســــت 
جلســــه علنی را برعهده داشت، در پاســــخ به اخطار عضو 
کرد:اگرچه فرمایش  بیــــان  کمیســــیون قضایی مجلس، 
دلســــوزانه شــــما قابــــل تامل اســــت اما ایــــن موضوع در 
دستورکار ما قرار ندارد و امکان تغییر در مصوبه تصویب 

شده را نداریم.

فعالیت های هنری معاف از مالیات شدند �
بــــه نقل از تســــنیم، وکلای ملــــت در جلســــه علنی نوبت 
عصــــر روز )چهارم اســــفند ( مجلس شــــورای اســــلامی در 
جریان بررســــی بخش درآمدی لایحه بودجه سال 1401 کل 
کشور با بند )ق( تبصره )6( ماده واحده لایحه بودجه 1401 

موافقت کردند.
در جریان بررســــی به این بنــــد از لایحه عبــــاس مقتدایی 
نماینده اصفهان نســــبت به اصلاح جــــزء در جزء یک بند 
ق تبصره 6 پیشنهادی ارائه کرد تا براساس آن هنرمندان 
از جملــــه افــــرادی کــــه فعالیت هایی در زمینــــه خلاقیت، 
آثار تاریخی دارنــــد از پرداخت  نمایش، مرمت و بازســــازی 
مالیات طبق قانون مالیات های مســــتقیم معاف شوند 

که اکثریت نمایندگان با آن موافقت کرد.

رئیس هیأت مدیره انجمن صنفی گاوداران ایران:

مصوبه عرضه مستقیم گوشت گرم بر روی کاغذ ماند
با مازاد دام مواجهیم

هگمتانه، گروه ایران و جهان: رئیس هیأت مدیره انجمن 
صنفی گاوداران ایران گفت: قرار بود گوشت گرم گوساله 
به صورت مستقیم به مصرف کنندگان با قیمت هر کیلو 
140 هزار تومان عرضه شود ولی هنوز این اتفاق نیفتاده و 

مصوبه آن فقط روی کاغذ باقی ماند.
احمد مقدســــی با بیان اینکــــه بارها و بارها اعــــلام کردیم 
افزایش قیمت گوشــــت برنامه مافیای گوشت و عده ای 
دلال برای واردات گوشت بود، گفت: این افراد صادرات را 

بهانه گرانی گوشــــت کردند در حالی که صادرات هیچ تأثیر 
بر قیمت دام زنده نگذاشت.

وی ادامه داد: از دولت درخواست کردیم که به دلیل مازاد 
دام در کشــــور هم ذخایر داخلی را از این محل تأمین کند 
و هم اجازه صادرات دهند که متأسفانه صادرات متوقف 

شد.
رئیس هیأت مدیره انجمــــن صنفی گاوداران ایران اضافه 
کرد: قرار اســــت شرکت پشــــتیبانی امور دام، دام زنده را از 
دامدار با قیمت هر کیلو 59 هزار تومان خریداری و ذخیره 

ســــازی کند ولی روند خرید و کشــــتار بســــیار کند اســــت، 
زیرا این گوشــــت ها باید بســــته بندی و منجمد شوند که 
متأسفانه در کشتار دام و بســــته بندی گوشت در کشور 

ضعف هایی داریم.
وی تصریح کرد: از شــــرکت پشتیبانی امور دام درخواست 
کردیم که امکان عرضه مســــتقیم گوشــــت گــــرم را فراهم 
ســــازند. یعنی قرار بود گوشــــت گرم گوســــاله در میادین 
مســــتقیما به مصرف کننــــده با قیمت هر کیلــــو 140 هزار 
تومان عرضه شــــود ولی این موضوع فقط در حد مصوبه و 

بر روز کاغذ ماند و تا به امروز نیز عرضه مســــتقیم گوشت 
گرم گوساله اتفاق نیفتاده است.

مقدســــی در پایان گفت: به اندازه کافی دام و گوشــــت در 
کشــــور داریم. مردم هیــــچ نگرانی ای در خصــــوص تأمین 
گوشت برای شب عید نداشــــته باشند. با افزایش تقاضا 
هم هیچ مشــــکلی ایجاد نخواهد شــــد. دامداران تا پایان 
ســــال دام را گــــران نخواهنــــد کــــرد. البته اگــــر دلالان وارد 
بازار شــــوند و دولــــت نظارت نکند قیمت گوشــــت قابل 

پیش بینی نخواهد بود.

بازار سرمایه باید یکی از امن ترین بخش ها برای سرمایه گذاری در کشور باشد
هگمتانه، گروه ایــــران و جهان: معاون اول رئیس جمهور 
گفت: راه انــــدازی جریان احیاگــــری، مســــیری میانبر برای 
رسیدن به اهدافی نظیر رشد اقتصاد 8 درصدی، مدیریت 
نقدینگــــی و هدایــــت آن به ســــمت تولید و نیز توســــعه 

صادرات خواهد بود.
صبــــح   ، جمهــــور رئیــــس  اول  معــــاون  مخبــــر  محمــــد 
)یکشــــنبه( در جلســــه نهضــــت احیــــای واحدهــــای  دیروز
اقتصادی با تسلیت شهادت امام موسی کاظم)ع( با اشاره 
به اقدامات انجام شده در جهت احیای واحدهای اقتصادی 
اظهار کرد: یکی از مهمترین موضوعات برای راه اندازی نهضت 
احیای واحدهای تولیدی و اقتصادی طراحی مدل های تأمین 
مالی اســــت که می توان با استفاده از مدل های موجود و نیز 

مدل های جدید در این زمینه فعالیت کرد.
معاون اول رئیس جمهور با اشــــاره بــــه ظرفیت های بازار 
ســــرمایه و بــــورس، اظهار کرد: متأســــفانه بــــه دلیل برخی 
، شاهد  سیاست های غلط اعمال شــــده در سالهای اخیر

مشــــکلاتی در بورس هســــتیم و این در حالی اســــت که 
بورس و بازار ســــرمایه باید یکی از امن ترین بخش ها برای 

سرمایه گذاری در کشور باشد.
وی با تأکیــــد بر اینکه باید تحولاتی در بورس ایجاد شــــود 
تا بتوان از این بــــازار مهم برای نهضــــت احیای واحدهای 
تولیــــدی و اقتصــــادی اســــتفاده کــــرد، افزود: مشــــارکت 
صندوق های بین المللی، فاینانس خارجی و اســــتفاده از 
ســــرمایه گذاران داخلی و خارجی نیز می تواند نقش مؤثری 

در پیشبرد برنامه های نهضت احیا ایفا کند.
مخبــــر با تأکید بر لــــزوم اولویت بندی دقیــــق در برنامه های 
نهضت احیــــای واحدهای اقتصادی خاطر نشــــان کرد: باید 
بنگاه هایی در اولویت قرار گیرند که هــــم ارزش افزوده برای 
سرمایه گذاران و هم توسعه صادرات به همراه داشته باشند.

وی با اشــــاره به ظرفیت گســــترده نخبگان و شرکت های 
برخــــی  از  خــــود  اخیــــر  بازدیدهــــای  بــــه  بنیــــان،  دانــــش 
نمایشــــگاه های تولیــــدات دانش بنیان اشــــاره و تصریح 

کرد: در این نمایشــــگاه ها طرح ها و برنامه هایی ارائه شده 
بود که هر یک از آنها می تواند زمینه ایجاد تحولات اساسی 

در اقتصاد کشور را فراهم کند.
معــــاون اول رئیس جمهور از دســــت انــــدرکاران نهضت 
احیــــای واحدهــــای اقتصــــادی خواســــت هــــدف گذاری 
مشخصی در تدوین برنامه های نهضت احیا دنبال کنند 
و از هم اکنون برنامه نهضت احیا برای ســــال 1401 شامل 
تعداد واحدهــــای قابل احیا و میزان ســــرمایه گذاری مورد 

نیاز را مشخص کنند.
مخبر افزود: اگــــر برنامه های نهضت احیا بتواند به اهداف 
مــــورد نظر منتهی شــــود، الگوی مناســــبی بــــرای تکمیل 
طرح های نیمه تمام کشور نیز ایجاد خواهد شد و می توان 
با اتکا به تجربیات این موضوع، طرح های نیمه تمام کشور 
را نیز با اســــتفاده از مدل های ســــرمایه گذاری مختلف به 

اتمام رساند.
وی افزود: شــــخصا آمادگــــی دارم برای راه انــــدازی هر یک از این 

واحدها، به در نقاط مختلف کشور حضور یابم تا هر چه سریعتر 
شاهد تحول اساسی در شاخص های کلان اقتصاد باشیم.

در این جلســــه دکتر ســــید امیر حســــین مدنی نماینده 
معاون اول رئیس جمهــــور در راه اندازی و عملیاتی کردن 
نهضت احیــــای واحدهــــای اقتصادی گزارشــــی از تدوین 
برنامه های نهضت احیــــا ارائه کرد و گفت: این برنامه ها در 
سه بخش جبهه های عملیاتی، نظام پشتیبانی و الزامات 

نیازها تدوین شده است.
وی در ادامه به تشــــریح و تبیین هر یــــک از این بخش ها 
عملیاتــــی  جبهه هــــای  بخــــش  در  گفــــت:  و  پرداخــــت 
روش هایی برای تأمین منابع مالی در نظر گرفته شــــده که 
توســــعه و متنوع ســــازی ابزارهای تأمین مالی شرکت ها، 
 ، احیا از طریق تفاهــــم نامه ســــازمان ها و نهادهای احیاگر
احیا از طریق دانشــــگاه ها و پارک های علم و فناوری و احیا 
از طریق توســــعه مدل های همکاری بــــا احیاگران از جمله 

این روش ها است.

معاون سازمان انرژی اتمی خبر داد:

اضافه شدن ظرفیت 10 هزار مگاوات برق هسته ای 
تا 20 سال آینده

هگمتانه، گروه ایران و جهان: معاون سازمان انرژی اتمی 
و مدیر عامل شرکت مادر تخصصی تولید و توسعه انرژی 
اتمــــی جعفری در خصــــوص زمان بهــــره بــــرداری از 10 هزار 
مگاوات برق هســــته ای اظهــــار کــــرد: برنامه ریزی صورت 
گرفته 20 ساله است چون دوره ساخت نیروگاه های اتمی 
بســــیار طولانی اســــت و هر نیروگاه بین هفت تا ده سال 

بستگی به نوع آن زمان خواهد برد.
محمــــود جعفــــری، معاون ســــازمان انــــرژی اتمــــی و مدیر 
عامل شــــرکت مادر تخصصی تولید و توسعه انرژی اتمی 
در خصــــوص زمان بهــــره بــــرداری از 10 هزار مــــگاوات برق 
هســــته ای اظهار کرد: برنامه ریزی صورت گرفته 20 ســــاله 
است چون دوره ساخت نیروگاه های اتمی بسیار طولانی 
اســــت و هر نیروگاه بین هفت تا ده سال بستگی به نوع 

آن زمان خواهد برد.
وی در گفت وگــــو با رادیــــو گفت وگو در خصــــوص تولید 
10 هــــزار مگاواتــــی بــــرق هســــته ای با بیــــان وجــــود واحد 
هزارمگاواتی برق هســــته ای در بوشهر گفت: این نیروگاه 
از ســــال 92 در حال فعالیت و توزیع برق به شبکه است و 
تاکنــــون بیش از 51 میلیارد کیلو وات ســــاعت برق تولید 
کرده است. در برنامه های جدید 10 هزار مگاوات در برنامه 

کشور گنجانده شده است.
وی از برنامه ریزی برای تولید 10 هزار مگاوات برق هسته ای 
خبر داد و بیان کرد: در حال حاضر دو هزار مگاوات هم در 
دست ســــاخت داریم که از چهار ســــال پیش ساخت آن 

آغاز شده است و در حال تکمیل شدن است.
معاون ســــازمان انرژی اتمــــی و مدیر عامل شــــرکت مادر 
تخصصی تولید و توســــعه انرژی اتمــــی در خصوص زمان 
بهره بــــرداری از 10 هزار مگاوات برق هســــته ای اظهار کرد: 
برنامه ریــــزی صــــورت گرفته 20 ســــاله اســــت چــــون دوره 
ســــاخت نیروگاه هــــای اتمی بســــیار طولانی اســــت و هر 
نیروگاه بین هفت تا ده ســــال بســــتگی به نــــوع آن زمان 

خواهد برد.
وی افزود: مکانــــی که برای احداث نیــــروگاه اتمی انتخاب 
می شــــود، اگر باید قبلا طرح برای ســــاخت نیــــروگاه در آن 
مکان اجرا شــــده باشــــد، زمان مطالعاتی محیــــط را کوتاه 
می کند و اطلاعات پایه طراحی که از محیط به دست بیاید، 

کاهش پیدا خواهد کرد.

انعکاس
ورود پیکر 72 شهید تازه تفحص شده به کشور


